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Viljans äldste medlem Arne Jacobsson fyller 100 år den 15 
juli. Läs intervjun med Arne på sidan 4 och 5. Vi gratulerar 
jubilaren å det varmaste!
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Redan midsommar, oj vad 
tiden går. Inte länge sedan vi 
avslutade skidsäsongen i förra 
numret av Kampen. Nu kan 
vi även avsluta orienterarnas 
vårsäsong, en säsong som, 
trots ovanligt långa resor, varit 
framgångsrik för klubben. 
Viljan parkerar just nu på andra 
plats i Vetlanda OLSport Cup 
för ungdomar, efter mycket fi na 
insatser där alla kämpat och 
bidragit med fi na placeringar 
och/eller minst lika viktiga 
deltagarpoäng. Vi har alltså 
just nu bara Hakarpspojkarna 
före bland Smålands klubbar 
och vi får hoppas medvinden 
håller i sig så vi kan knipa den 
fi na silverplatsen, i så fall den 
bästa i klubbens historia! Vid 
O-ringen i Sälen i sommar har 

vi 74 anmälda, måste vara 
rekord!
På första sidan har vi för 
första gången en 100-årig 
medlem, nämligen min 
gamle gymnastiklärare 
Arne Jacobsson, som jag 
fi ck en trevlig pratstund 
med om hur han kom i 
kontakt med orienteringen 
och Viljan och en hel del 
annat. Grattis Arne!
Skidsäsongen var ändå 
inte riktigt slut utan 
Elisabet berättar om sista 
loppet, på rullskidor, som 
avgjordes samma helg 
som Hakarpspojkarna 
hade orienteringstävlingar 

i närheten. Men en hel del 
orientering blir det så klart i 
detta nummer både i text och 
bild från mästerskapen KM, 
DM sprint, SSM och SM sprint 
samt 7-manna där vi hade lag 
igen efter många års uppehåll. 
Terräng-KM, som avgjordes 
efter manusstopp, hann vi 
också få med.
Under sommaren, 7 juli 
närmare bestämt, är Viljan 
medarrangör av Oskarshamns 
Stadslopp och vi hoppas 
alla ställer upp och hjälper 
till då det går åt en hel del 
funktionärer. Vi får en slant för 
besväret av huvudarrangören 
Länsförsäkringar och dessutom 
hjälper vi till i arbetet mot 
mobbning i skolorna genom 
Friends.

En riktig raritet fi ck vi till 
redaktionen nyligen, nämligen 
det allra första numret av 
Kampen. Första sidan kan 
du läsa på sidan 6 och hela 
tidningen fi nns på hemsidan.
Vidare söker vi 
intresserade medarbetare i 
sponsorkommittén, läs mer på 
sidan 3. På samma sida berättar 
Våge om det arbete som pågår 
på vår ”Äng”. Det pågår även 
ett stort arbete med ”ordning 
och reda” i stugan och det 
kommer att fortsätta. Här gäller 
det fortsättningsvis att vi alla 
hjälps åt med att bibehålla den 
ordningen så blir det lättare 
både att städa och att hitta våra 
grejor.
En ovanligt lång lista med 
jubilarer avslutar vi detta 
numret med och blickar sedan 
fram mot nummer 3 som har 
manusstopp tisdag den 11 
oktober.
/Göran

Hasse, Stefan, Elin, Åsa 
och Lukas på Målilla-pallen.
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Klubbinfo 
Oordning på ängen.

Alla som har besökt vår 
skidäng på sista tiden har 
säkert märkt att det är lite 
stökigt där. Man kan se att 
grävarbeten har lämnat en del 
spår. Det beror på att diket 
har rensats så att det inte ska 
bli så mycket vatten kvar i 
marken. Även upp mot Stugan 
har det grävts för en elkabel 
som ska försörja Ängen med 
el. Allt detta har vi fått hjälp 
med av Oscarsgymnasiets 
fordonsprogram. 
Förhoppningen var att allt 
skulle varit återställt nu 
men av olika anledning blev 
det inte så. Vi kan istället 
få behöva hjälp av någon 
annan snäll entreprenör med 
detta. I annat fall får det 
bli en kraftsamling av våra 
medlemmar. Hur som helst 
får vi fortsätta att springa 
en alternativ väg i början av 
motionsspåren. Vi kommer 
att behöva en del jord eller 
grästuvor som återfyllnad, så 
är det någon som får det över 
därhemma hör av er till någon 

Sponsorverksamheten
Viljans sponsorkommitté 
består av Heiko Maas och 
Niina Nordlund, som kommit 
igång bra med verksamheten 
sedan de tog över för cirka 
ett år sedan. Men man skulle 
behöva ytterligare en ledamot 
i kommittén så om någon är 
intresserad och vill veta mer 
om uppdraget, ta kontakt med 
Heiko eller Niina. Det är bra 
om man har lite kontakter med 
något eller några företag men 
det är inget krav. Kommitténs 
främsta uppgift är ju att 
samordna vårt sponsorarbete, 
dvs förbereda och etablera 
kontakter med tänkbara 
sponsorer. Därvid är det 
också bra om alla medlemmar 
hjälper till med tips eller 
kontakter in i olika företag och 
organisationer. Höstens arbete 
syftar främst till att försöka 
förlänga de avtal som löper ut 
vid årsskiftet, samt att försöka 
teckna nya avtal med något 
eller några ytterligare företag. 
Våra befi ntliga sponsorer har 
sin logga på hemsidan och en 
del även på informationstavlan 
utanför klubbstugan. Just 
nu är det också aktuellt att 
knyta upp sponsorer till våra 
kommande större tävlingar, 
DM långdistans 2017 och 
Ungdoms-SM 2019.

Sjögrens sponsrade med 
nycklar till materialboden.

Hydramekeller sponsrade 
materialboden på bilden. 
Lyft och service spons-
rade transporten av den-
samma.

i skidsektionen.
Jag kan också berätta att en 
gräsklippare modell större har 
köps in för att lättare hålla 
ordning på spår och äng. Även 
materialboden som tillhör 
skidlekplatsen är nu på plats. 
Återstår nu för våra elektriker 
att koppla in el i den.
                                         /
Skidsektionen, Våge

Ordning och reda i stu-
gan heter ett projekt som 
dragits igång i vår. En del 
utrensning av gammal 
materiel har gjorts i våra 
förråd. Nästa gång blir 
måndag 27 juni kl 17.00. 

Det kommer att bli en 
del förändringar och 
även en del bygg-
nationer för bättre 
förvaringsutrymmen. 
Bl a kommer en 
mindre container att 
köpas in och ställas 
intill skoterförrådet. 
Det blir ytterligare 
några jobbdagar och 
sen får vi hjälpas åt 
att bibehålla ordning 
och reda.
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Arne Jacobsson fyller 100 år!
”Det var länge sen jag slog 
en frivolt”
Så inleds samtalet med Viljans 
äldste medlem, tidigare 
gymnastikdirektören Arne 
Jacobsson, som fyller 100 år 
den 15 juli. Genom sitt yrke 
har han varit van att hålla 
igång och fortfarande blir det 
två promenader om dagen 
i Stadsparken även om det 
som sagt inte är tal om några 
frivolter längre som under 
den yrkesverksamma tiden 
på Vallhallaskolan. En skola 
som han förresten ser från sitt 
fönster på femte våningen i 
höghuset vid Stora Torget.
 - Jag gick ut högskolan 1941 
och kom till Oskarshamn 
1949, säger Arne. Här blev 
jag kvar till pensionen 1981. 
Under många år jobbade jag 
och min hustru Märta på var 
sin sida om  vikväggen  i 
gympasalen och undervisade 
pojkar respektive fl ickor. 
Så var det på den tiden att 
fl ickorna höll på med rytmik, 
dans och musik medan 
pojkarna; ja du vet säger Arne 
och håller upp armarna som 
en boxare. Man hade idrott 4 
timmar per vecka så det var 
full dag med aktiviteter från 
morgon till kväll. På köpet 
blev man vältränad själv då 
man alltid var igång. Nu för 
tiden är det tyvärr mycket 
mindre tid för idrott i skolan. 
När jag går förbi min gamla 
arbetsplats ser jag sällan några 
barn ute.
- 1960 stod Vallhallaskolan 
klar för infl yttning och 

1971 blev det fl ytt till 
Oscarsgymnasiet där jag blev 
kvar till pensioneringen. Innan 
jag kom till Oskarshamn 1949 
hade jag jobbat i Göteborg, 
Skara och Sölvesborg. 
- Orienteringen kom jag i 
kontakt med som liten pojke 
när vi bildade en scoutkår i 
Älmhult. När jag kom med 
i Viljan deltog jag i en del 
träningar men framför allt 
var det genom jobbet då 
vi ofta hade orientering på 
idrottsdagarna och jag fi ck 
bra hjälp av klubben med 
kartor och banor. Det var ju 
400-500 elever som skulle 
orientera på en dag och det 
hade även viss inverkan på 
betygen. Viljan var den första 
klubben jag kom i kontakt 
med i Oskarshamn och jag 
minns en man i röda huset på 
Terrassvägen men jag minns 
tyvärr inte vad han heter 
(kanske någon av läsarna 
som kan dra sig till minnes?). 
Rune Lord var en av dom 
jag lade märke till men han 
var ju betydligt yngre än jag. 
Senare kom jag även i kontakt 
med OSK men jag deltog inte 
aktivt.
- I Viljan blev det mest 
skidåkning för min del. Jag 
åkte 14 Vasalopp och klarade 
medaljtiden tre gånger, bästa 
tiden 6.12. Första gången jag 
åkte var det året jag fyllde 50 
och sen tre år till. Då försökte 
jag dra av startavgiften i 
deklarationen eftersom jag 
behövde hålla mig i trim för 

mitt jobb. Men jag fi ck avslag 
och då åkte jag inte Vasaloppet 
på fl era år. Sen åkte jag 10 
gånger från 1983 och framåt. 
1990 blev det tyvärr inställt då 
jag var mycket väl förberedd 
med många mil på rullskidor. 
Jag hyrde rullskidor av 
klubben i oktober för 50 kr per 
säsong.
- En anledning till att jag levt 
så länge är säkert fysiken 
genom jobbet och att jag 
alltid hållit igång. Jag går två 
promenader i parken varje 
dag med min rullator och 
det fungerar utmärkt. Jag 
har ont i knäna och så fi ck 
jag ett lårbensbrott för 7-8 år 
sedan och fi ck även göra om 
operationen, då var det ”bud 
efter mig”, men jag klarade 
det. När Märta gick bort 
1994 var förstås tungt och det 
kan vara lite ensamt ibland. 
Min yngste son som bor i 
Oskarshamn besöker mig varje 
dag och hemtjänsten kommer 
hit varje morgon och kväll 
plus att jag får matleverans på 
vardagarna. Jag håller hjärnan 
igång genom att läsa mycket 
både dagstidning och böcker. 
Det fi nns böcker nu att låna 
med stor stil. Nu läser man 
inte en rad i taget utan istället 
ett ord åt gången. Jag vill inte 
bli sittande passiv framför 
TV:n, men jag ser på nyheter 
och sport och några andra 
program som t ex Uppdrag 
granskning. Jag har ingen 
dator eller internet utan bara 
en mobiltelefon som jag ringer 
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Arne Jacobsson
på. 
- Efter några år i Oskarshamn 
byggde vi ett radhus på 
Långängsvägen där vi bodde 
i många år. 1956 byggde 
vi även ett par fritidshus i 
Dragskär där jag gjorde det 
mesta jobbet själv. Tomten 
kostade 1,50 per kvadratmeter. 
Barnbarnen disponerar 
Dragskär nu. I jobbet var 
jag med om att få till en 
idrottsplats för skolan där 
en stadsträdgård med många 
fruktträd fi ck fl ytta på sig.
- Vi som lärare hade långa 
sommarlov på den tiden så 
vi reste en hel del. Tyska 
och engelska klarade vi båda 
två men Märta var dessutom 
duktig på franska. Bland annat 
åkte vi bil till både Österrike, 
Italien, Spanien och Frankrike. 
Även USA och Kina reste vi 
till. En stor upplevelse var 
OS i London 1948 där Marta 
och jag deltog i en trupp med 
uppvisning i gymnastik. Vi 
hade fria resor och fri entré 
till alla tävlingar. Efter OS 
stannade jag en månad på 
ett stipendium för att studera 
”fysisk fostran” i England. 
Nästan varje sportlov åkte vi 
med skolklasser till Jämtland 
och Norge för skidträning.
/Göran Svenson

Tipspromenader
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Kampennostalgi - första numret omkring 1952
Första sidan av det allra första numret av Kampen. Hela tidningen fi nns nu på hemsidan. 
Detta nummer hittades i Carola Peterssons farmors hem när hon gick bort i våras. Är det 
någon som har fl er gamla nummer är vi glada att få kopiera dess till eftervärlden.
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Terräng-KM
RESULTAT TERRÄNG-KM 2016-06-14
H8 1,5 km

1 FILIP HULTBERG 8,43 KLUBBMÄSTARE
2 WILLE WAHLSTRÖM 9,36

D12 2,5 km
1 EMMA RINDSTIG 8,35 KLUBBMÄSTARE
2 WENDELA STUREK 8,36
3 KLARA HULTBERG 11,06

H12 2,5 km
1 WILLIAM ELFSTRAND 7,58 KLUBBMÄSTARE
2 GUSTAV EVEBORN 8,32
3 EMIL KREUTNER 9,23
4 THEO LÖVDAHL 9,33

D14 4,5 km
1 ELIN RINDSTIG 20,54 KLUBBMÄSTARE
2 STINA LIND 21,04

H14 4,5 km
1 EMIL PETTERSSON 18,41 KLUBBMÄSTARE
2 EMIL WAHLSTRÖM 18,5
3 JOHAN HANSSON 23,03

D17-39 4,5 km
1 ELISABETH MIKKELSEN 22,33 KLUBBMÄSTARE
2 EMMA ERLANDSSON

H17-39 6,5 km
1 OSKAR LIND 22,14 KLUBBMÄSTARE
2 PONTUS ERLANDSSON 26,5
3 JAKOB PETTERSSON 26,51

D40 4,5 km
1 CAROLA PETTERSSON 23,18 KLUBBMÄSTARE
2 ANNA SVENSSON 24,15
3 ANNA HANSSON 24,26

H40 6,5 km
1 TORD HULTBERG 26,45 KLUBBMÄSTARE
2 JOHAN EVEBORN 27,37
3 TONY LÖVDAHL 28,55
4 PATRIK WAHLSTRÖM 32,21

H50 4,5 km
1 SVEN MIKKELSEN 17,46 KLUBBMÄSTARE
2 LARS KREUTNER 19,11
3 TOMAS PETERSSON 21,24

H60 4,5 km
1 JAN ANDERSSON 29,14 KLUBBMÄSTARE
2 KENNETH MASSIMOV 37,12Bilderna: överst H 14 1 Emil Pettersson, 2 Emil Wahlström, 3 Johan Hansson, nederst D 
12 1 Emma Rindstig, 2 Vendela Sturek, 3 Klara Hultberg.
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Skidor - Landsjön Runt och Bildsvepet
                                                               
Landsjön runt 2016
I slutet av april gick tävlingen 
Landsjön runt. Det är en stor 
tävling där man kan ta sig runt 
Landsjön (Kaxholmen utanför 
Husqvarna) på rullskidor, 
inlines eller så springer man. 
Denna tävling ingår även som 
avslutning för skidcupen Pölder 
Cup. 
Där ställde jag, Elin, Emma 
och Emil upp och tävlade i 
rullskidsklassen för viljan. Jag 
tävlade i klassen D15-16 och 
åkte 6 km.
Det var väldigt kallt och blåsig 
denna dag. När vi skulle starta 
började det snöa. Men det roliga 
var att på GM (i Boxholm i 
februari) var det 7 plusgrader och 
det regnade. När vi nu skulle åka 
rullskidor var det 2 plusgrader 
och snö. Lite fel årstid kanske. 
Det gick bra för viljans 
ungdomar. Jag slutade på en 
tredjeplats totalt i klassen D15-
16 och Elin på tredjeplats i 
klassen D13-14. Vårt tredjepris 
var ett B kontrakt med Atomic 
och Salomon där vi får köpa 
skidutrustning för ett bra pris på 
Pölder sport. 
Det har varit en skidsäsong 
med en del skador för min del 
då jag har haft problem med 
en hälsporre. Med tanke på 
det är jag ändå nöjd med mina 
tävlingar.
Jag tyckte att det var en rolig 
tävling och ser nu fram emot 
nästa säsong. 
 Elisabet 

Ovan segrande laget i stafetten på vårens ungdomsavslut-
ning, fr v Emil, Filip, Olle, Emrik och Sebastian.
Nedan Edvin Karlsson som vann Mönsterås Stadslopp 
för andra året i rad och lillebror Elmer som var snabbast i 
barnloppet.
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SSM i Ullared 

Tuva, Stina, Elin, Olle och Axel sprang Sydsvenska Mäster-
skapet i Ullared.

16-17 April åkte några av 
viljans ungdomar till SSM 
i Ullared. För några av 
viljans ungdomar var det 
första gången att springa för 
Småland. Vi åkte stor buss 
från COOP i Målilla, vi åkte 
med bl.a. Gamleby OK, 
Västerviks OK och Växjö OK. 
Bussresan tog ca 4h. När vi 
kom fram var det direkt dags 
för att  göra sig redo inför den 
individuella tävlingen. Det 
gick bra för många och många 
bra placeringar för Småland. 
Efter tävlingen åkte vi mot 
skolan vi skulle bo på under 
natten. Många gick till Gekås 
(Ullared), även fast regnet 
öste ner. Sedan var det dags 
för middag. Efter middagen 
var det prisutdelning, och 
Småland hade en person på 

pallen i varje klass.
På söndagen var det en stafett, 
alla ifrån Småland mixades 
ihop till olika lag som vi sedan 
skulle springa i. Det gick bra 
för många av Smålands lag, 
med många på pallen. Många 
var trötta efter en mycket 
rolig helg men nu var det dags 
för en lång hemresa hem till 
Oskarshamn igen. Vi hoppas 
att så många som möjligt vill 
följa med nästa år igen, för en 
mycket rolig resa man aldrig 
kommer glömma!!
Elin Rindstig & Stina Lind 

Viljan Lägret 2016
I våras hade vi ett läger i 
viljans stuga. Det var ett läger 
som hade bra träningar med 
mycket kunskaper, som Stina, 

Tuva och Elin, hade gjort. 
På fredagseftermiddagen 
hade vi en träning vid 
Norrby gård. Träningen 
gick ut på att man skulle 
ta ett antal kontroller, 
beroende på sin ålder. Det 
var en rolig träning där 
man fi ck lära sig mycket. 
Målet vid den träningen 
var starten på den andra 
träningen som var efter. 
Den träningen gick ut på 
att man skulle ta sig till ett 
antal kontroller. De som var 
från 12 och nedåt sprang 
på en bana som inte var 
brunbild, men det som var 
från 12 och uppåt sprang på 
en brunbildskarta. Det var 
också en rolig träning med 
mycket kunskap för många. 
Senare på kvällen åt vi 
hamburgare som Elisabet 
och Vilma höll i, det var 

Forts på sidan 11



Den 29-30/4 arrangerade Eksjö 
SOK Sydsvenska 7-manna. 
Det var första gången på 
väldigt länge som Viljan 
hade lag. Vi hade inte bara ett 
herrlag utan också ett lag i D16 
klassen och ett och ett halvt 
lag i HD12 klassen eftersom 
vissa blev sjuka. Viljan har inte 
haft lag i 7-manna eftersom vi 
har satsat på 10-mila istället 
men i år så passade 7-manna 
bättre. I D16 klassen var det 
tre sträckor var av en var 
natt. På viljans första sträcka 
(natt) sprang Elin Rindstig, 
på andra sträckan Stina Lind 

och Elisabet Mikkelsen och på 
sista sträckan Tuva Lövdahl. 
Vårat unga lag placerade sig 
bra och kom på en nionde plats. 
Herrlaget kom på en sextonde 
plats och tolvlaget kom på en 
tiondeplats.  För alla ungdomar 
var det första gången de sprang 
denna klassiska kavel. Förutom 
D16 tjejerna var det Vendela, 
Emma, Theo, Lukas Bergfors 
och William Elfstrand som 
debuterade. Det var en väldigt 
rolig upplevelse som vi gör om 
nästa år igen, eller hur?!
Elin Rindstig
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7-manna i Eksjö 

D 16-laget i 7-manna, fr v Tuva Lövdahl, Stina Lind, Elisa-
bet Mikkelsen och Elin Rindstig.

Lilla nobelpriset...
till den som kommer 
på en smart lösning för 
ordning och reda på och 
omkring karbordet i en-
trén till stugan. Här rå-
der just nu djungelns lag 
och inga tidigare försök 
har lyckats. Så kommer 
du på något riktigt bra 
som ger oss ett kartbord 
och en förvaringslösning 
som håller några år, väl-
kommen med tips.
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Niklas och Andreas gjorde come back
Sprintstafett i Björköby
I höstas på Viljans tävling 
lurade min kollega Andreas 
G upp mig till Flathult med 
en ambulans för att hjälpa till 
med sjukvården. 
Efter nästan 20 års frånvaro 
av karta och kompass så blev 
jag lite sugen igen. Så det blev 
några OBN i vintras och några 
tränings-ol under våren.
Sedan såg vi att det skulle vara 

sprint DM stafett. Tänkte att 
det kunde vara kul att prova 
då det är ganska lätta banor. 
Så vi gjorde slag i saken 
och anmälde oss. Vi var lite 
smånervösa men lyckades 
springa bomfritt och var nöjda 
med vår insats.
Fantastiskt kul att se vilken 
utveckling orienteringssporten 
haft under dessa år. 
Sprintstafett, stämpelpinnar 

med tidtagning mellan 
kontrollerna m m.
/Niklas
Red:s anm:
Niklas Pettersson tillhörde 
det berömda ”Team 76” som 
härjade vilt i prislistorna i 
slutet av 80- och början av 
90-talet. Övriga i teamet är 
fortfarande aktiva; Melker 
Pettersson i OK Renen i 
Luleå, Jan Kalander (f d 
Johansson, se även under 
jubilarer) i KFUM Örebro och 
Christian Rotviker i Centrum 
OK i Stockholm, samt 
Mathias Hansson, inte fullt 
så aktiv (ännu) i Viljan men 
med tre aktiva  barn i klubbens 
ungdomsträning.

mycket gott. Sedan var 
det dags för lite lekar, bl.a. 
mästarnas mästare, som 
Elisabet och Vilma hade fi xat. 
Sedan var det läggdags. 
När vi vaknade så var det 
dags för frukost. Efter 
frukosten var det ännu en 
träning. Det var en slags 
stafett. Den gick ut på att man 
skulle springa först en bana 
och sedan en annan bana efter 
det. Så kallad ”Fjärilsbana”. 
Efter att alla kommit tillbaka 
efter träningen var det dags 
för dusch och sedan hemfärd. 
Det var en mycket rolig 
helg med mycket skratt och 
bra träningar, jag hoppas 
verkligen att vi ska göra om 
detta igen!!
// Stina Lind   

Forts från sidan 9.
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Bildsvepet - SM, DM och KM

Benjamin och Pontus sprang SM sprint 
i Ronneby, Hans och Hans tog dubbel-
seger i DM sprint och här nedan fyra av 
klubbmästarna, Roland,Göran, Axel och 
Gustav
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Bildsvepet - Junior Camp och Målilla

Tuva, Elin, Stina, Benjamin och Pontus var på Junior Camp i Jämjö.
Nedan ett stort gäng vid Målillas tävling i Rosenfors.
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Bildsvepet - fyra lag i Herrgårdsstafetten
Viljans fyra lag i Herrgårdssta-
fetten, uppifrån och från vänster, 
damlaget 3:a, Elin, Stina, Elin,Tu-
va, Elisabet. Ungdomslag 1 6:a, 
Emil, Gustav, Jack, Casper, Wil-
liam. Herrlaget 6:a, Pontus, Tord, 
Johan, Arne, Patrik. Ungdomslag 
2, 9:a, Hilma, Theo, Klara, Emil 
och Lukas.
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Bildsvepet - Lämmeltåget - Viljan största klubb!

Viljan var största klubb i Lämmeltåget (ovan). Nedan från vårlägret vid stugan, läs på sidan 9.



Bildsvepet - Orientering 
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Några av de mest framgångsrika i vår; 
Hasse, Linus, Tord och Elisabet.
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Oskarshamns Stadslopp 7 juli

SOK Viljan är medarrangör i Oskarshamns Stadslopp den 7 juli. Om du inte 
ska springa så blir du väl funktionär istället?
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Veteranerna

Ovan den traditionella bilden i samband med vandring och lunch på Aboda Klint.
Nedan en naturskön fi ka på långvandringen på Ostkustleden vid Granholmsfjärden.
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Grattis jubilarer!

3 X 50 år

30 år

2 X 
10 år

Jonas Bergfors 50 23-aug
Linde Borgemo 90 03-okt
Thomas Brenander 60 08-aug
Lars Einarsson 70 25-sep
Leif Einarsson 70 25-aug
Olle Hollertz 60 21-sep
Agneta Isaksson 60 18-sep
Arne Jacobsson

se sidan 1 100 15-jul
Bengt Johansson 70 10-sep
Stefan Johansson 50 23-sep
Martin Jonasson 40 24-okt
Jan Kalander 40 12-aug
Sigvard Lind 70 28-okt
Ulf Lundberg 50 16-jun
Ellen Maass 10 12-sep
Sofi a Maass 10 12-sep
Roger Magnusson 60 16-jul
Birgitta Olejnik 60 24-jul
Petra Olejnik 20 20-sep
Wilma Ringström 10 01-jul
Fredrik Sturek 50 28-aug
Berit Svensson 70 24-jun
Christer Vestling 60 10-jul
Filip Wigren 20 28-jul 40 år
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